
Zápis ze zasedání Zastupitelstva městyse Žernov 
ze dne 20. 9. 2021 

 
Přítomni dle prezenční listiny. 
Omluveni: MUDr. Pácalt, F. Knápek 
Nepřítomni: Josef Čapek, Ing. Ctibor Hůlka 
 
Zahájení zasedání v 17:06 hod., zasedání bylo ukončeno v 18:50 
 
Zasedání moderoval starosta Mgr. Libor Mojžíš 
 

1. Úvod. Starosta přivítal všechny přítomné i hosty. 
 
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů 
Zapisovatel – Ing. Marie Hanušová, ověřovatelé – Eliška Hamáčková a Martina Zoufalová Tučková 
 
USNESENÍ č. 1: Zastupitelstvo městyse schvaluje zapisovatele Ing. Marii Hanušovou, 
ověřovatele Elišku Hamáčkovou a Martinu Zoufalovou Tučkovou. 
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 

 
3. Byl schválen program zasedání s doplněnými body jednání do diskuze. 
a) hluk z cvičiště ZKO 
b) termín realizace multifunkčního hřiště 

 
USNESENÍ č. 2: Zastupitelstvo městyse schválilo program zasedání s doplněnými body 
jednání. 
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

4. Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva. 
- oprava lávky (úkol trvá, nabídka na projektové práce v ceně 50 tis., odhad rozpočtu na opravu lávky 
1 mil.) 
- drtič dřevní hmoty (nabídnuto přes portál Aukro, přihlásil se 1 zájemce, zatím nezaplaceno) 
- parkovací místa na velké návsi (záměr pronájmu byl zveřejněn, žádný zájemce se nepřihlásil) 

 
USNESENÍ č. 3:  
na vědomí Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

5. Vyhodnocení letních akcí. 
- Žernovský bajk a Bajk Road 
- Žernovský bejk (hasiči) 
- letní kino u sokolovny 
- Sousedská 
- okresní přebor mladých hasičů (Žernov obsadil 1. místo) 
Všechny akce se pro úspěch zopakují i v dalším roce. V roce 2022 nás čeká 20. ročník Žernovského 
bajku 
 
USNESENÍ č. 4: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu k podání žádosti o dotaci na 
Královéhradecký kraj na pořádání XX. ročníku Žernovského bajku. 
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

6. Extreme dog race. Závod pořádaný ZKO Rýzmburk. Návrh na prominutí poplatků a pronájmu. 

 
USNESENÍ č. 5:  Zastupitelstvo městyse souhlasí s prominutím poplatků za energie a pronájmu 
při závodu Extreme dog race pro ZKO Žernov-Rýzmburk. 
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 



7. Cyklostezka Česká Skalice-Žernov-Červený Kostelec-Rtyně v Podkrkonoší. 
Starosta informoval o dlouhodobém projektu. Zatím probíhá vyhledávací studie, která má vytyčit celou 
trasu. Žadatelem je Svazek obcí ÚPA. Na financování se budou podílet obce a Královéhradecký kraj. 

 
USNESENÍ č. 6: Zastupitelstvo městyse souhlasí s dosavadním postupem prací a pověřuje 
starostu oslovit majitele dotčených pozemků a zjistit jejich požadavky. Doporučuje oslovit 
okolní města s uzavřením memoranda o spolupráci. 
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

8. Oprava kaple Panny Marie Sněžné. Za předpokladu, že bude poskytnuta dotace provede 

se oprava opláštění, omítek, nátěr oken a dveří. Nabízí se 2 varianty provedení opravy – jednodušší 
varianta v hodnotě cca 300 tis. nebo náročnější varianta, která by vrátila některé prvky, které byly na 
omítce před opravou z devadesátých let. 
 
USNESENÍ č.7: Zastupitelstvo městyse souhlasí s realizací levnější varianty opravy kaple. 
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

9. Investiční záměry na rok 2022.  
- oprava lávky na Pohodlí (dle mostní prohlídky je stav akutní) 
- multifukční hřiště (zažádáno o dotaci z NSA) 
- rekonstrukce velké návsi (zatím není vyjádření experta na veřejné zakázky, zde je možné i pro příští 
rok podepsat dodatek ke smlouvě o dílo) 
- oprava kaple 
- stromová alej Arendy 
 
USNESENÍ č.8: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu k podání žádosti o dotaci na 
Královéhradecký kraj na rekonstrukci lávky na Pohodlí a zahájením výběrového řízení. 
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 
USNESENÍ č.9: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu k uzavření dodatku s firmou Repare 
na rekonstrukci velké návsi na Žernově. 
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 
USNESENÍ č.10: Zastupitelstvo městyse souhlasí s uzavřením smlouvy o spolufinancování na 
opravu kaple Panny Marie Sněžné a spolufinancováním ve výši dle získaných dotačních 
prostředků. 
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

10. Územní plán.  Přeloženo na další zasedání zastupitelstva z důvodu neúčasti projektanta. 

 
USNESENÍ č.11:  
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

11. Nákup nebo pronájem odpadových nádob.  Odpadové nádoby o velikosti 240 l na 

plast budou u každé nemovitosti. Kontejnery na plast budou zachovány pouze v hnízdě na návsi a u 
bytovky 
 
USNESENÍ č.12: Zastupitelstvo městyse souhlasí s pronájmem cca 75 ks nádob o velikosti 240 
l na třídění plastu od firmy Marius Pedersen. 
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 
USNESENÍ č.13: Zastupitelstvo městyse souhlasí s ročním poplatkem za odpady ve výši 560 Kč 
na obyvatele a rekreační objekt. 
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

 
 
 



12. Výběrové řízení na hřiště.   
 
USNESENÍ č.14: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu zahájením výběrového řízení na 
dodavatele multifunkčního hřiště. 
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

13. Komunitní energetika.  Do budoucna je vize, aby obce byly soběstačné ve spotřebě 

elektrické energie. Studie ENKIS posoudí možnosti umístění fotovoltaiky na sokolovnu a využití 
malých větrných elektráren. 
 
USNESENÍ č.15: Zastupitelstvo městyse souhlasí se zadáním studie ENKIS na prověření 
soběstačnosti městyse v energetice. 
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

14. Dotace na autobusový spoj.   
 
USNESENÍ č.16: Zastupitelstvo městyse souhlasí s uzavřením smlouvy na poskytnutí dotace 
Královéhradeckému kraji ve výši 25 974,- na zajištění autobusového spoje Česká Skalice – 
Žernov od 7. 3. 2021 do 11. 12. 2021 v  13:17 hod. 
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

15. Smlouva na svoz biodpadu.  Dosavadní smlouva na svoz bioodpadu byla ze strany pana 

Matoulka vypovězena. Nově bude bioodpad odebírat soukromý zemědělec za 160 Kč/t. Odvoz nadále 
zajistí pan Dudek. 
 
USNESENÍ č.17: Zastupitelstvo městyse souhlasí s uzavřením nové smlouvy na svoz 
bioodpadu za cenu 160 Kč/t. 
Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

16. Vyhodnocení záměru na pronájem parkovacích míst.  Záměr byl vyvěšen, ale 

žádný zájemce se nepřihlásil. 
 
USNESENÍ č.18:  
na vědomí Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

17. Rozpočtové opatření č. 6 a 7/2021. Rozpočtová opatření schválil ve své pravomoci 

starosta. Jsou přílohou tohoto zápisu 

 
USNESENÍ č. 19:  
na vědomí Pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 

Diskuze. 
Zastupitelka Eliška Hamáčková upozornila na zvýšený hluk ze cvičiště ZKO v nedělních odpoledních 
hodinách. Starosta je pověřen řešit problém se zástupcem ZKO Žernov Rýzmburk. 
  
Zastupitelka Olga Mařáčková tlumočila dotaz hasičů na termín dokončení multifunkčního hřiště u 
sokolovny z důvodu plánování hasičských akcí na příští rok. Termín není stanoven, začíná se teprve 
připravovat výběrové řízení na zhotovitele. 
 
Ve fází jednání je adventní koncert. 
Na velké návsi je pod altánem nově naistalovaná knihobudka. 
Další zasedání zastupitelstva 29. 11. 2021 

 
Mgr. Libor Mojžíš, starosta městyse 
 
 
Zapsala dne 21. 9. 2021    Ověřila: Eliška Hamáčková 
 
Ing. Marie Hanušová                                                                     Martina Zoufalová Tučková 


